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Maskinsektionen inom TLTH 
Styrelsemöte 

Tid och datum: Onsdag 18 april 2018, kl 12.15(..) 

Plats:  Styrelserummet, M-huset 

Närvarande styrelseledamöter: Närvarande adjungerande: 

 

Ebba Bratt, Vice Ordförande 

Hampus Rosvall, Ordförande 

Kristian Folkesson, AktU-Ordförande 

Carl Eriksson, SRM-Ordförande 

Isabelle Larsson, NGM-Ordförande 

Elaine Nilsson, Skattmästare 

Jonathan Schulz, Infu-Ordförande 

 

 

 

 

Wilhelm Andrén, Seniorsordförande tillika 

Pyntphørman 

Simon Öhlund, Øverphøs 

Bror Styren, Talman 

Tim Djärf, Kårstyrelsens Ordförande 

Sebastian Green, Seniorsledamot 

§1 OFMIEIASO (Beslut) 

  Ordförande Hampus Rosvall förklarade mötet inte ej icke anti  

  shi oöppnat kl 12.16 

 

§2 Val av mötesordförande (Beslut) 

  Styrelsen beslutade  

      att       välja Hampus Rosvall till mötesordförande 

 

§3 Val av mötessekreterare (Beslut) 

  Styrelsen beslutade  

      att       välja Ebba Bratt till mötessekreterare 

 

§4 Val av justerare (Beslut) 

Styrelsen beslutade  

att       uppdra Marcus Daag att jämte ordförande justera mötesprotokollet 

 

§5 Val av klockringare (Beslut) 

Styrelsen beslutade  

att       välja Hampus Rosvall till klockringare för mötet 

 

 

§6 Mötets behöriga utlysande (Beslut) 
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 Styrelsen beslutade  

     att       mötet är behörigt utlyst 

 

§7 Adjungeringar (Beslut) 

 Styrelsen beslutade  

     att      adjungera närvarande enligt listan som fylls i under mötet 

 

§8 Godkännande av tidigare protokoll (Beslut) 

 Styrelsen beslutade  

att       godkänna mötesprotokollet från 180328 

 

§9 Fastställande av dagordning (Beslut) 

              Styrelsen beslutade 

              att        godkänna dagordningen i sin helhet 

  

§10 Kommentarer kring rapporter (Diskussion) 

• Styrelsen ska åka på SMART i helgen, kul! 

• Allah har varit duktiga på att fylla i rapporteringen den här veckan, se bifogad rapportering för 

ytterligare information.  

• Phøset har mycket att göra inför temasläppet, skulle behöva hjälp med jobbare under 

sittningen.  

 

§11 Kåren informerar (Information) 

• Tour de Styret nästa vecka! Kul!  

• Finns vakanta poster som ska fyllas i kårstyrelsen. 

• Remisser ute om att ta bort stödmedlemskap samt om funktionärsutbildningar. 

 

§12 Projektrapportering (Information) 

• Sebastian Green informerar om nya riktlinjer gällande procedurregler vid val på 

sektionsmötena för att göra valen mer effektiva. Även budgetgenomgången kommer att bli 

effektivare då diskussionen ska föras vid ett annat tillfälle. 

• Styrelsen kommer att äska för en drönare på det kommande sektionsmötet. 

• Seniors håller på att ta fram en värdegrund för sektionen. 

• Ella har bytt glödlampor i Maskineriet. Svinchill.  

§13  Övriga frågor (Diskussion) 

• Skyddsronden förra veckan gick väldigt bra! 
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• Wilhelm Andrén vill lyfta att det är väldigt fint väder!  

§14 OFMAGUAEEOF (Beslut)

  

Ordförande Hampus Rosvall förklarade mötet avslutat genom uppvisande av ett 

extremt ovanligt föremål kl 12.44 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Ebba Bratt 

Vice Ordförande 
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Justeras 

 

 

 

 

 

Hampus Rosvall   Marcus Daag 

Ordförande    Verkmästare 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rapporter 

Inför styrelsemötet skriver ni här hur det går för oss. Skriv kortfattat, utskottsvis och på punktform. 

För att kunna effektivisera styrelsemötena och få tid till mer kaffe och mys är det chill om ni 

kommenterar andras rapporter här, innan mötet. Dessutom är det väldigt kul att läsa och kommentera! 
Exempel: 

• InfU har skickat Jonthan Schulz till rymden.  

• M6 har tagit över ansvaret för nobelfesten och tillhörande prisutdelning.  

Deadlines: 
• Fyll i din rapport senast kl 17.00 dagen innan styrelsemötet (normalt tisdag) 
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• Läs igenom alla rapporter och kommentera senast 2 timmar innan styrelsemötet (normalt 

onsdag 10.15) 

 

 

 
 

ORDFÖRANDE & VICE ORDFÖRANDE  
Vad har du gjort sen förra rapporten? 
Arbetat med renoveringen och har nästan spikat ut M-café kommer att se ut.  

Varit på workshop med GDPR där Ebba blir GDPR-MASTER.  
Diskuterat lite effektivitetsmotioner till sektionsmötena med Seniors 

 

 
Vad ska du göra härnäst? 
Strukturera upp våren och se till att få får gjort det vi vill få gjort samt är väl förberedda inför 

nollningen.  
Fortsätta med GDPR-arbetet 

Åka på SMART  

Planera inför VTM och få det så smidigt och bra som möjligt.  

 
Vad är din största utmaning just nu? 

Våren börjar lida mot sitt slut och de dagarna man faktiskt kan ägna åt styrelsearbete börjar rinna iväg. 

Vill gå gjort så mycket som möjligt innan sommaren. 
 
Har du några tillägg till dagordningen? 
 
Kommentarer från andra 

 

SKATTMÄSTERIET 
Vad har ni gjort sen förra rapporten? 
Bokfört så vi ligger i fas igen! Betalat fakturor och hängt!  

 
Vad ska ni göra härnäst? 
Fortsätta kontinuerliga arbetet, bokföra, betala fakturor och sånt kul :)  

 
Vad är utskottets största utmaning just nu? 
Att många måndagar (och även andra kvällar) är uppbokade med annat framöver, så kommer bli 

svårare att ligga i fas.  

 
Har du några tillägg till dagordningen? 
Nej :) 

 
Kommentarer från andra 
 

CAFÉMÄSTERIET 
Vad har ni gjort sen förra rapporten? 

• Vi klurar på nya mackrecept  

• Planering av cafetackfesten  

Vad ska ni göra härnäst? 
• införa NACHOS!! Nice  

• Ha kickoff med V  
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• Fortsätta planera tackfesten  

Vad är utskottets största utmaning just nu? 
• vi har en cafephörman för lite :-(  

• Budgeten  

Har du några tillägg till dagordningen? 
 
Kommentarer från andra 

 

VERKSTAN 
Vad har ni gjort sen förra rapporten? 
 
Vad ska ni göra härnäst? 

 
Vad är utskottets största utmaning just nu? 
 
Har du några tillägg till dagordningen? 
 
Kommentarer från andra 

 

SEXMÄSTERIET 
Vad har ni gjort sen förra rapporten? 

 

 
Vad ska ni göra härnäst? 
 
Vad är utskottets största utmaning just nu? 

 
Har du några tillägg till dagordningen? 
 
Kommentarer från andra 
 

INFU 
Vad har ni gjort sen förra rapporten? 

Planerat hur utskottet skall arbeta under våren och vad vi vill få gjort innan nollningen med 

prioriteringar mm. Alla delar av utskottet har satts i arbete och jobbat med sina resp. projekt. 

Ordförande och vice har under tiden åkt på semester och levt livet. 
 
Vad ska ni göra härnäst? 

Återkoppla med alla utskottets delar att arbetet gått framåt. För ordförande är nästa stora grej att få 

klart policy för informationsspridning så snart som möjligt och vice kommer arbeta med att göra om 

anslagstavlorna. 

 
Vad är utskottets största utmaning just nu? 

Hinna med allt innan sommaren. Detta gäller främst hemsidan + nollningssida, vilket är ett stort 

projekt som kommer ta mycket tid. 
 
Har du några tillägg till dagordningen? 
Näpp 

 
Kommentarer från andra 
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NICE med semester, you deserve it! Xoxo Master of coffee  
Meganice med semester! // Master of studies and baking 
 

SRM 
Vad har ni gjort sen förra rapporten? 

• Beslutat om kursplaner programledningen  för nästa läsår 

o Även om det tog lång tid är det enda som egentligen påverkar studenterna att det 

numera kommer vara ett skarpt förkunskapskrav på 100 Hp i Formula student. Detta 

gör att ettor inte kan läsa denna längre 

• Skickat in sammanfattningarna till CEQ processen för LP 2 

• Censurerat CEQ:erna för LP3. 

• Haft möte med SYV anågående vårt projekt i studiemotivation. 

o Vi har spikat en lunchföreläsning 24/9 (måndag lv.4). 

• Bokat in läsperiodsmöten för LP4. 

• Varit på lunchinfo med studenter från Toulouse. 

• HTF har planerat och håller på att genomföra projektet. 

• Skyddsombud kunde ej medverka på skyddsronden men Vice SRM kunde ställa upp. Allt som 

allt gick det bra. 

 
Vad ska ni göra härnäst? 

• Ha läsperiodsmöten med åk 1-3. 

• Läsa arbetsrapporter och planera in CEQ-möten för LP3. 

• HTF kommer att slutföras. 

• En SRM-kick off kommer att bokas in, vart försenad på grund av stökiga läsveckor och för 

lite tagg. 

• Skriva en äskning för pengar till inspirationslunchföreläsning under nollningen och skicka till 

programplanerare. Håller tummarna att denna kommer gå igenom. 

• Skriva en agenda för inspiratioonsföreläsningen. 

• Avskaffa slack för SRM och gå tillbaka till Facebook. Anledningen är för att få bättre respons 

 
Vad är utskottets största utmaning just nu? 

• Folk verkar stressade över skolarbete och måste prioritera det framför utskottet. Antingen är 

det det eller så är det brist på tagg. Brist på kommunikation i utskottet kan jag tänka mig. 

Förhoppningsvis kommer övergången till facebook råda bot på detta. 

 
Har du några tillägg till dagordningen? 
nej 
 
Kommentarer från andra 

 

NGM 
Vad har ni gjort sen förra rapporten? 

 

 
Vad ska ni göra härnäst? 

 

 
Vad är utskottets största utmaning just nu? 

 
Har du några tillägg till dagordningen? 
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Kommentarer från andra 

 

AKTU 
Vad har ni gjort sen förra rapporten? 

• Guitar hero-lunch 

• Killergame har genomförts och en vinnare har korats och tilldelats pris 

• Ätit kakor 

• Kommit ut med enkät 

• Jag och Emanuel har planerat lite 

 
Vad ska ni göra härnäst? 

• Festivalborg 

• Kosläpp, planering 

• Återkoppla till Pryls enkät (både intern och sektionell) 

• Genomföra Aktu-skiphte 2018 

• Fortsätta äta kakor innan nån annan gör det 

• Planering inför Summer Games 

• Planering inför Aktudagen (nollningen) 

 

Vad är utskottets största utmaning just nu? 
• Fortsatt tufft för idrottsgruppen att få folk att dyka upp, en liten idrottsvacka på sektionen  

• Att hinna med allt vi vill. Datumen räcker inte riktigt till så får prioritera. 

• Att få samtliga delar av utskottet att känna sig delaktiga i verksamheten 

 
Har du några tillägg till dagordningen? 
 
Kommentarer från andra 

 

SENIORS 
Vad har ni gjort sen förra rapporten? 
Många projekt har startats upp och allt går lysande. 
Vi har skrivit lite motioner till VT-mötet 
Vad ska ni göra härnäst? 
Fortsätta på samma spår 
Planera årets första MRåd (wooohoooo) 
Vad är utskottets största utmaning just nu? 
Vi har fortfarande inte haft ett möte/träff där samtliga medlemmar har närvarat 
Största utmaningen är att inte kasta stenar på alla ankor man ser i sjøn Sjøn 
Har du några tillägg till dagordningen? 
Nix 
Kommentarer från andra 

 

PHØSET 
Vad har ni gjort sen förra rapporten? 
 
Vad ska ni göra härnäst? 

 
Vad är gruppens största utmaning just nu? 
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Har du några tillägg till dagordningen? 

 
Kommentarer från andra 
 

KÅRREPRESENTANTER, TLTH 
Vad har ni gjort sen förra rapporten? 

 
Vad ska ni göra härnäst? 
 
Vad är Kårens största utmaning just nu? 
 
Har du några tillägg till dagordningen? 

 
Kommentarer från andra 
 

TD-GRUPPEN 
Vad har ni gjort sen förra rapporten? 

 
Vad ska ni göra härnäst? 
 
Vad är utskottets största utmaning just nu? 
 
Har du några tillägg till dagordningen? 

 
Kommentarer från andra 
 

REVISOR 
Vad har ni gjort sen förra rapporten? 

 
Vad ska ni göra härnäst? 
 
Vad är er/din största utmaning just nu? 

 
Har du några tillägg till dagordningen? 
 
Kommentarer från andra 
 

 


